
Zápis z jednání Správní rady spolku Sdružení přátel Gymnázia Židlochovice, z.s. konané 19. 11. 

2019,  

Gymnázium Židlochovice, Tyršova 400, 667 01 Židlochovice 

Přítomni: 

Petra Žáková 

Bc. Kateřina Klášterecká 

Mgr. Dana Pauková 

Ing. Stanislava Gergelová 

Mgr. Martina Remešová 

Bc. Miroslav Šiler 

Mgr. Lenka Otýpková 

Mgr. Petr Toman  

 

Členové kontrolní komise: 

Ing. Stanislav Večeřa 

Magda Kovarčíková 

Ing. Pavlína Sedláková 

Host: 

Mgr. Tomáš Dratva 

 

Program: 

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 
2. Příprava Plesu Gymnázia Židlochovice 
3. Mimořádné čerpání prostředků SPGŽ 
4. Různé, diskuze 

 

 

Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Zapisovatelem jednání byla navržena paní Martina Remešová ověřovatelem zápisu byla navržena 
paní Stanislava Gergelová.  

Návrh usnesení: Zapisovatelkou jednání byla zvolena paní Martina Remešová, ověřovatelkou 
zápisu byla zvolena paní Stanislava Gergelová. 



Hlasování: 8 pro 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Příprava Plesu Gymnázia Židlochovice 

Termín konání plesu byl stanoven na 17. ledna 2020. Z důvodu mimořádné situace v místě konání, 
Masarykově kulturním domu (MKD) v Židlochovicích (přesun Školní jídelny ZŠ Židlochovice ) , uvažuje 
Mgr. Dratva o změně termínu či zrušení plesu.  Předsedkyně  a další členové SR podporují myšlenku 
uskutečnit ples, jak naplánováno. Nový termín se bude hledat jen obtížně a též není jistota, že již 
budou nutné rekonstrukce v předsálí MKD provedeny. Navíc je již objednána kapela a vyrobeny 
reklamní bannery. Přípravy tedy budou dále probíhat: jsou zajištěny stoly a židle, taktéž obsluha 
šatny, tomboly a prodeje vstupenek. Od září probíhá nácvik slavnostní polonézy. Pan Dratva bude 
komunikovat s Městem Židlochovice ohledně probíhajících rekonstrukcí, dále zařídí catering a 
ostrahu. Ceny vstupenek a lístků do tomboly zůstávají stejné. Prodej vstupenek bude zahájen před 
vánocemi, taktéž bude zajištěna propagace (bannery, plakáty) a začne sběr cen do tomboly.  

Gymnázium a SPGŽ si vyhrazují možnost ples zrušit pouze v případě mimořádně havarijní situace v 
MKD. 

 

Mimořádné čerpání  prostředků SPGŽ 

Předsedkyně SR dává ke zvážení, zda by bylo vhodné v současné situaci, kdy je na účtu SPGŽ poměrně 
vysoký zůstatek, realizovat některou z investic, které SR dlouhodobě zvažuje, ale dosud na ni chyběly 
prostředky, např. nákup zahradních šachů. Členové jsou toho názoru, že vzhledem k nejistému 
výnosu plesu by se měl zůstatek zachovat a počkat  na výsledek hospodaření v následujícím období. 
Tento konkrétní  nákup je nicméně pro SR nadále zajímavý a v  případě možnosti ho hodlá podpořit. 

 

 

Různé, diskuze 

 
 
 
 
 
 
 Mgr. Martina Remešová   Ing. Stanislava Gergelová 
 
        zapisovatelka             ověřovatelka 


